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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2022 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 7 kwietnia 2022 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecni radni – M. Hetnarowicz. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

 Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12:00 Przewodniczący K.Kozina, który po 

przywitaniu radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że złożone zostały trzy wnioski do porządku 

obrad: 

 

Pierwszy wniosek z dnia 31 marca 2022 r. złożony przez Wójta Gminy Damnica                  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Damnica na lata 

2023 – 2033”. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, kto jest za wprowadzeniem 

wnioskowanego projektu uchwały do porządku obrad dzisiejszej Sesji i zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad Sesji projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Damnica na lata 

2023 – 2033”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz  

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy Damnica z dnia 31.03.2022r. 

został przyjęty. 
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Drugi wniosek z dnia 1 kwietnia 2022 r. złożony przez Wójta Gminy Damnica                     

o umieszczenie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia w sprawie współpracy jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Słupsk - Ustka służącej realizacji zadań w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, kto jest za wprowadzeniem 

wnioskowanego projektu uchwały do porządku obrad dzisiejszej Sesji i zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie współpracy jednostek 

samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk - Ustka służącej 

realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI(1) 

Monika Hetnarowicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy Damnica z dnia 1.03.2022 r. 

został przyjęty. 

 

Trzeci wniosek z dnia 1 kwietnia 2022 r. złożony przez Wójta Gminy Damnica                     

o umieszczenie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych 

nr: 1200G, 1201G, 1198G,1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina 

Damnica, Gmina Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)”. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, kto jest za wprowadzeniem 

wnioskowanego projektu uchwały do porządku obrad dzisiejszej Sesji i zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych 

nr: 1200G, 1201G, 1198G,1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina 

Damnica, Gmina Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI(1) 

Monika Hetnarowicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy Damnica z dnia 1.03.2022 r. 

został przyjęty. 

 

Przewodniczący K.Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi lub wnioski do 

przedstawionego porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Porządek obrad sesji po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Damnicy za 2021 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2021 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 

1198G,1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina 

Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)”. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2022 - 2034. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Damnica”. 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Damnica w 2022 roku”. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na 2022 rok”. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica. 

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

15. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu "Strategii Rozwoju Gminy Damnica na lata 2023 - 2033". 
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16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk - Ustka 

służącej realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że protokół z poprzedniej Sesji tj. 3 marca 2022 r. 

został sporządzony, podpisany  i zamieszczony w BIP Urzędu Gminy Damnica. 

Radna I. Mędrkiewicz złożyła wniosek o uszczegółowienie i uzupełnienie swojej wypowiedzi 

oraz wypowiedzi Wójta Gminy Damnica. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień protokolanta oraz przesłuchaniu treści wypowiedzi z nagrania sesji 

w dniu 3 marca 2022 r. postanowiłem uwzględnić wniosek radnej I. Mędrkiewicz w zakresie 

uszczegółowienie wypowiedzi radnej. Natomiast w zakresie uszczegółowienia i uzupełnienia 

wypowiedzi Wójta Gminy wniosek nie został uwzględniony. Stwierdzam, że zapis                

w protokole jest zgodny z zapisem wypowiedzi Wójta Gminy na nagraniu sesji w dniu              

3 marca 2022 r. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że ma odmienne zdanie, co do tego zapisu. Uważa, że to, 

co zostało powiedziane, że radna bardzo szczegółowo zwróciła uwagę na ten moment 

wypowiedzi. Radna nigdy nie sprawdzała dokładnie protokolu ale w tym wypadku uważa, że 

jej słowa są zasadne i powinny zostać potwierdzone, bo to słowa, które powiedziała                

i powinny zostać zapisane zgodnie ze stanem faktycznym. Bo tak rzeczywiście było. Radna 

zwróciła uwagę na to i zostało to uzupełnione. Wypowiedź radnej była odpowiedzią na to, co 

padło wcześniej a nijak z kontekstu zapisu nie wynika to. Radna zwróciła się, aby przeczytać 

z kontekstu tej wypowiedzi, wypowiedź radnej jest oderwana od rzeczywistości. A powinna 

być spójna, bo zawsze jest spójna. Radna stwierdziła, że bardzo dokładnie słucha 

wypowiedzi, jeżeli padają tego typu opinie pod adresem radnej i dlatego radna postanowiła 

dokładnie to przeczytać i przeanalizować. Padły naprawdę słowa krzywdzące słowa wobec 

osoby radnej     a na dodatek nie były zgodne z prawdą i nie można było potwierdzić żadnym 

dokumentem. Radna dokładnie to pamięta to. Dlatego radna postanowiła i chce, aby jeszcze 

raz wspólnie pochylić się nad tym zapisem i jeszcze raz przesłuchać właśnie ta jedną 

wypowiedź. Radna uważa, że powinno być zapisane zgodnie ze stanem faktycznym. Radna 

bardzo dokładnie pamięta akurat ta wypowiedź i sprawiła ona radnej wielką przykrość. A na 

domiar nie było to zgodne ze stanem faktycznym. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że w dniu dzisiejszym odsłuchał nagranie sesji. 

Odsłuchał je także Zastępcą Wójta G. Kiczmachowski oraz B. Imińska i stwierdzam, że         

w protokole wypowiedź została zapisana tak samo jak jest na nagraniu. Przewodniczący           

K. Kozina poinformował, że protokół został przez niego podpisany. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski poinformował, że w dniu dzisiejszym wspólnie tak jak 

powiedział Pan Przewodniczący K. Kozina, raz jeszcze odsłuchane została nagranie 

poprzedniej  Sesji. Zastępca G. Kiczmachowski stwierdził, że nie jest to kwestia tego, co ktoś 

uważa lub nie uważa. I nie jest to kwestia tego, czy ktoś, co zapamiętał, czy nie zapamiętał. 
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Dlatego, że pamięć często zawodzi, natomiast środki, z których korzystamy i w ramach, 

których nagrywane są posiedzenia sesji nie zawodzą w tym zakresie. Zastępca Wójta             

G. Kiczmachowski zacytował wypowiedź Wójta, która nastąpiła po wypowiedzi radnej. Wójt 

odniósł się m.in. do kwestii różnych poziomów dofinansowań, które gmina dostała                

w ostatnim czasie. Zastępca G. Kiczmachowski zacytował kilka słów, które bezpośrednio 

dotyczą wypowiedzi, którą radna żąda, aby została sprostowana: Wójt mówi o rożnych 

inwestycjach i następnie „... czy budowa ulic na osiedlu, z którego kandydowała Pani radna 

Mędrkiewicz, no jest dziwne, że akurat jest również nie do końca przekonana, jeśli chodzi o te 

drogi. No ale mieszkańcy chcą…”. Natomiast Pani radna próbuje dziś stwierdzić zarzut, że 

Wójt użył sformułowania, jakoby Wójt posiada wiedzę, że Pani radna była przeciwna. Tak 

jak Zastępca przytoczył nagranie wypowiedź brzmiała inaczej. Nie chodzi tylko o to, że           

w dniu dzisiejszym wspólnie z Przewodniczącym Rady i Panią protokolantką ustalono taka,        

a nie inną treść. Również firma zewnętrzna, która przygotowuje stenogramy z posiedzeń sesji 

i wprowadza napisy do nagrań z tych posiedzeń, również w taki sposób zapisała tę 

wypowiedź. Więc, co najmniej dziwne jest, że Pani radna inne rzeczy słyszała. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że z przyczyn formalno-prawnych sposób 

weryfikowania jest aktualnie w Statucie określony. W Statucie, który obowiązuje w tej 

kadencji nie ma miejsca na weryfikowanie protokołu w trakcie sesji. To się już odbyło. 

Natomiast nie należy sugerować się tym, że teraz tylko w oparciu o protokół można 

odtworzyć to, co kto na sesji powiedział. W dzisiejszych czasach protokół jest reliktem. 

Każda jednostka samorządu terytorialnego ma obowiązek transmitowania i nagrywania sesji, 

gdzie każdy może dowiedzieć się, co do słowa o tym, co zostało powiedziane. Więc to też jest 

rodzaj dokumentu i każdy, kto chce się zapoznać z rzeczywistą treścią wypowiedzi, będzie 

odsłuchiwał nagranie a nie szukał i czytał protokół. I to jest de facto już od lat podstawowym 

źródłem informacji, również dla społeczności lokalnej o tym, co dzieje się na sesji. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że zgadza się ze stanowiskiem radcy prawnego. Tylko, ze 

radna jeszcze bardziej dokładnie przeanalizowała swoja wypowiedź i są rzeczy po prostu 

niezgodne z tym, co powiedziała. W języku polskim mówi się, że się deprecjonuje osobę a 

tam nie jest zapisane i nawet w tłumaczeniu. Radna dokładnie tak powiedziała a w 

tłumaczeniu nie ma czegoś takiego. Jest deprecjonuje ale inne sformułowanie jest dalej. Więc 

radna ma zastrzeżenia, co do tego, bo taka wypowiedź z jej ust nie padła i z tym radna się nie 

zgadza. Radna nie wie jak zostało zrobione tłumaczenie ale po prostu czytała to. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że każdy kto ma wątpliwości, co do tego może 

odsłuchać nagranie i sprawdzić jak było naprawdę. Nikt tu dziś nie neguje, że było tak jak 

mówi Pani radna. Przyjmijmy, że radna zwraca uwagę na ten fakt i kto chce niech sobie 

odtworzy nagranie i odsłucha. Protokół jest zapisem jednak nie słowo w słowo, nie jest 

dokumentem, który stanowi zapis słowo w słowo tego, co dzieje się na sesji. A słowo w 

słowo zawiera zapis. 

 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z pytaniem. Skoro odsłuchane zostało nagranie sesji, 

dlaczego radna, jako strona zainteresowana nie była też obecna przy tym? Dlaczego nie 
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została zaproszona? Gdyby zostało to zrobione wspólnie dziś nie byłoby dyskusji. Radna jest 

zdziwiona, że tego po prostu nie zrobiono. Skoro wiadomo było, że radna ma uwagi to nie 

trzeba było robić tego na Sesji tylko trzeba było radną zaprosić. Radna była w dniu 

wczorajszym w Urzędzie Gminy, przyszłaby i nie byłoby dziś sprawy. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski zwrócił się do radnej I. Mędrkiewicz z pytaniem, ile razy 

była w tej sprawie w Urzędzie Gminy u Pani B. I.? Dlaczego wówczas radna nie chciała 

wyjaśnić tej sprawy z Zastępcą G. Kiczmachowskim w obecności Przewodniczącego            

K. Koziny o odsłuchać nagrania? 

 

Radna I. Mędrkiewicz odpowiedziała, że była co najmniej dwa razy i raz dzwoniła.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że radna I. Mędrkiewicz zwróciła się do niego        

w dniu wczorajszym z prośbą, aby to sprawdzić. Przewodniczący K. Kozina w dniu 

dzisiejszym w Urzędzie Gminy wyjaśnił sprawę odsłuchując nagranie sesji. Po odsłuchaniu 

wypowiedzi z  nagrania sesji Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że zapis wypowiedzi       

w protokole jest zgodny z zapisem na nagraniu. 

 

Radna I. Mędrkiewicz poinformował, ze od następnej Sesji będzie korzystała z własnego 

dyktafonu. 

 

Ad. 2  

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski w uzupełnieniu do przedstawionej informacji przekazał, 

że na poprzedniej Sesji przekazano informację, że otwarcie Żłobka Gminnego planuje się na   

4 kwietnia. Otwarcie trochę się opóźniła ze względu na to, że trzeba było trochę dłużek 

poczekać na dostawę mebli i wyposażenia dla żłobka. Z informacji przekazanych przez Panią 

Dyrektor Żłobka można potwierdzić, że fizyczne otwarcie, czyli z udziałem już dzieci, które 

zostały przyjęte a jest ich 23 osoby nastąpi 19 kwietnia. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi do przedstawionej informacji. 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

 

Ad. 3 

Informację z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym radni 

otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi do przedstawionej informacji. 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 
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Ad. 4 

Kolejnym punktem porządku obrad była informacja z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Damnicy za 2021 r. 

Radni otrzymali informację wraz z materiałami na Sesję Rady Gminy.  

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych, czy jest potrzeba odczytania informacji? 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania informacji ani pytań z nią związanych. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2021 r. 

 

Radni otrzymali sprawozdanie wraz z materiałami na Sesję Rady Gminy.  

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych, czy jest potrzeba odczytania 

sprawozdania? 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania sprawozdania ani pytań z nim związanych. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 

1198G,1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina 

Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 

1198G,1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina 

Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/386/2022 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa odcinków 

dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 1198G,1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu 

słupskiego (Gmina Damnica, Gmina Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)”, została 

podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz  

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/387/2022 w sprawie zmian                 

w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022 - 2034 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 



9 
 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022 - 2034 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz  

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/388/2022 w sprawie zmian           

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Damnica”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Damnica” 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/389/2022 w sprawie przyznania 

honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Damnica”, została podjęta. 
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Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Damnica w 2022 roku”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Damnica w 2022 roku” 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/390?2022 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Damnica w 2022 roku”, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na 2022 rok”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 
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Behawioralnym w Gminie Damnica na 2022 rok” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI(1) 

Monika Hetnarowicz 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/391/2022 w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na 2022 

rok, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 19/2 o pow. 0,53 ha, położonej w obrębie geodezyjnym 

Łebień. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/392/2022w sprawie  wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 20/6 o pow. 0,7512 ha,  położonej w obrębie geodezyjnym 

Łebień. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/393/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/394/2022 w sprawie 

rozpatrzenia wniosku, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategii Rozwoju Gminy Damnica na lata 2023 – 2033”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategii Rozwoju Gminy Damnica na lata 2023 – 2033” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/395/2022 w sprawie  określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy 

Damnica na lata 2023 – 2033”,  została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk - Ustka 

służącej realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy 

jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk - Ustka 

służącej realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Monika Hetnarowicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVI/396/2022 w sprawie wyrażenia 

woli zawarcia porozumienia w sprawie współpracy jednostek samorządu terytorialnego 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk - Ustka służącej realizacji zadań w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych,  została podjęta. 

 

 

 

Ad. 14 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, że dniu 4 kwietnia br.  przekazano Radnym           

w aplikacji eSesja Sprawozdanie  z wykonanie budżetu Gminy Damnica za 2021 rok. 

Sprawozdanie będzie przedmiotem obrad Rady Gminy w miesiącu czerwcu br. 

 

Przewodniczący K. Kozina przypomniał także o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych za 2021 rok w terminie do 30 kwietnia 2022 r. 

 

Dyrektor CEiK w Damnicy Pan Grzegorz Gurłacz przekazał radnym dwie informacje. 

Pierwsza informacja to taka, iż 22 kwietnia obchodzony jest Dzień Ziemi. Rozpoczęto 

przygotowania do akcji wspólnie z ZGK w Damnicy, szkołami i sołtysami. Dyrektor 

przekazał apel, aby zorganizować ten dzień jako ogólne sprzątanie gminy. Zwrócił się do 

sołtysów, aby włączyli się do akcji. Przygotowane zostaną kontenery na zebrane śmieci           

i wywiezione po zakończonej akcji.  

Dyrektor G. Gurłacz zaprosił wszystkich na koncert, który odbędzie się w sobotę 23 kwietnia. 

Koncert poświęcony będzie Ukrainie, wystąpią artyści z Ukrainy przebywający w powiecie 

słupskim oraz Kapela z Gminy Damnica. Zamiast biletów zbierane będą pieniądze do puszki 

z przeznaczeniem na produkty medyczne, które trafią na front dla żołnierzy Ukrainy. 

 

Radny W. Wilkowski poruszył dwie sprawy. Pierwsza sprawa dotyczy, aby zwrócić uwagę na 

projekty, programy m.in. te które znalazły się w programie dzisiejszej sesji. Radny zwrócił 

uwagę , iż  Program opieki nad zwierzętami jest coraz droższy tj. jego realizacja. Z kolei 

Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Narkomanii i Uzależnień 

Behawioralnych jest rozbudowany przy tych samych środkach, jak gdyby może nie 

wielkościowo ale to jest też cały czas to samo źródło. Nie ma innych źródeł finansowania 

tego Programu tylko są dokładane kolejne zadania. Radny zwrócił uwagę na to, że być może 

trzeba zacząć myśleć, żeby nie doszło do tego, że na zwierzęta bezdomne gmina będzie 

wydawać więcej środków niż na potrzebujących ludzi. Póki, co w tym kierunku zmierzamy. 

Druga sprawa, którą poruszył  radny nawiązuje do informacji, którą przedstawił Zastępca 

Wójta G. Kiczmachowski w informacji międzysesyjnej, a mianowicie remontu drogi w 

miejscowości Świtały. Na przedstawionym zdjęciu widać, jak wygląda droga po remoncie, na 

który gmina przeznaczyła kilkadziesiąt tysięcy złotych. Faktem jest, że część osób twierdzi że 

lepsze to niż dziury, które były wcześniej. Radny zwrócił uwagę radnych nie tylko na to ale 

także na to jak w tej chwili wyglądają przebudowy dróg powiatowych, w których koszt 

partycypuje także gmina. Na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów radna I. Mędrkiewicz 

poruszyła temat, że być może Rada Gminy powinna złożyć wniosek do Starosty Słupskiego o 

przyspieszenie przebudowy drogi powiatowej Bobrowniki – Grapice, ponieważ jak wiadomo 

nawet we wrześniu termin nie zostanie dotrzymany i przebudowa tej drogi zostanie 

przesunięta na dalsze terminy. Radny przypomniał, iż osoby korzystające z tej drogi usuwają 

skutki tej jazdy w samochodach z własnych kieszeni, płacąc za opieszałość Starosty i Zarządu 

Dróg Powiatowych. Wielokrotnie radni słyszeli o kolejnych terminach, obecnie wskazany jest 

termin na wrzesień i to jeż jest praktycznie jesień. Radny wątpi, że w przyszłym roku droga 

będzie przebudowana biorąc pod uwagę to co się dzieje. Dlatego radny zwraca się z 

oficjalnym wnioskiem do Przewodniczącego Rady Gminy  lub odpowiednich urzędników, 
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aby stworzyć wspólnie podpisać wniosek o przyspieszenie prac na tej drodze i nie 

przekładanie na okres późniejszy 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski odniósł się do wypowiedzi radnego W. Wilkowskiego. 

Co, do kwestii programów i ich finansowania uważa, że jest to sprawa, która należałoby 

podnieść jesienią podczas prac przy planowaniu budżetu na przyszły rok. Zastępca                

G. Kiczmachowski zgadza się, że koszty jeżeli chodzi o Program opieki nad zwierzętami 

rosną ale też ta opieka jest obecnie zdecydowanie inna. Natomiast co, do problemów 

związanych z uzależnieniami to planowane środki na chwilę obecną są wystarczające. Jeżeli 

będzie taka potrzeba to jak najbardziej przy okazji projektowania budżetu na przyszły rok 

można do tej kwestii się przychylić. 

Jeżeli chodzi o drogę w miejscowości Świtały to trochę mylnie radny W. Wilkowski wskazał, 

ponieważ przedstawione zdjęcie sugeruje, że środki które gmina wspólnie z powiatem 

zaangażowała na przebudowę tej drogi  dotyczyły łatania dziur, które tam były. Tak, jak 

Zastępca Wójta wskazał w informacji międzysesyjnej przebudowa polegała na poszerzeniu 

istniejącej jezdni do 5 m poprzez ułożenie płyt typu jung. To, że zarządca drogi tj. Zarząd 

Dróg Powiatowych w Słupsku przy okazji w ramach własnych środków i obowiązków 

wykonał łatanie tej jezdni było to niezależne od wspólnej inwestycji. Natomiast zdjęcie trochę 

nieuczciwie sugeruje, że  te niemałe środki, bo koszt inwestycji wyniósł 138.000 zł., zostały 

przekazane właśnie na ten cel, który jest widoczny na zdjęciu. 

Odnośnie drogi powiatowej, którą gmina wspólnie z powiatem będzie realizować tj. 

Bobrowniki-Grapice, to Zastępca Wójta jeszcze w dniu wczorajszym rozmawiał w tej kwestii                     

z Dyrektorem M. Ożarkiem. Procedowano nad decyzją środowiskową, która została wydana     

i ma klauzulę ostateczności. Dyrektor M. Ożarek podtrzymuje stanowisko, że jesienią tego 

roku prace na drodze się rozpoczną. Wszyscy zapewne pamiętają, jak jesienią ubiegłego roku 

Dyrektor M. Ożarek uprzedzał, że pewne problemy, z którymi powiat się boryka mogą mieć 

miejsce. 

 

Radny Z. Kaźmierski przekazał Dyrektor ZGK w Damnicy uwagi zgłoszone przez 

mieszkańców Strzyżyna odnośnie wykonanych dróg betonowych, na których pojawiają się 

zarwane krawędzie w związku z korzystaniem z tych dróg przez ciężki sprzęt i samochody. 

Droga została wykonana solidnie i szkoda, żeby powstały takie uszkodzenia. Warto to 

sprawdzić i zabezpieczyć, aby te uszkodzenia nie powstawały. 

Radny Z. Kaźmierski zwrócił się do radnych z propozycją, aby wesprzeć finansowo 

nowopowstały żłobek i zorganizować zbiórkę po ok. 100 zł. a następnie przekazać środki 

Dyrektor Żłobka Pani M. Czerskiej na zakup potrzebnych rzeczy. 

 

Sołtys W. Francuz stwierdził, iż to że za pół roku będzie robiona droga do Dąbrówki nie 

zwalnia Dyrektora M. Ożarka do wykonania bieżących napraw tej drogi. Droga ta jest w 

fatalnym stanie, podobnie jak droga Damnica-Mrówczyno. Dziury zostały załatane, jednak po 

krótkim czasie zostały ponownie wybite. Jakość prac wykonywanych przez ZDP w Słupsku 

pozostawia wiele do życzenia. 

Sołtys W. Francuz poruszył kwestię drzewa (modrzew), które zwaliło się w Bobrownikach na 

samochód. Kierowcy nic się nie stało, jednak samochód jest bardzo uszkodzony. Podobna 
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sytuacja jest przy drodze do Łebienia za mostem przy wiadukcie po prawej stronie                  

w kierunku Skibna, drzewo przechylone jest na drogę i przy większym wietrze może dojść do 

tragedii. Podobna sytuacja jest przy drodze do Bięcina. 

Sołtys W. Francuz zwrócił się w imieniu mieszkańców z pytaniem, kiedy w Damnicy zostanie 

uruchomiona apteka. Dla mieszkańców, szczególnie starszych, którzy chorują bardzo dużym 

utrudnieniem jest dojazd do aptek w Słupsku. 

Kolejne pytanie dotyczyło, kiedy zostanie otwarty w Damnicy market Dino? Jest to temat, 

który bardzo interesuje mieszkańców. 

Sołtys W. Francuz zgłosił także awarie lamp w oświetleniu ulicznym, w Dąbrówce 2 lampy       

i w Wisznie 3 lampy. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski odpowiedział, iż w kwestii drzewa Urząd Gminy 

podejmie  interwencję niezależnie od tego kto jest właściwy do podjęcia tejże interwencji, 

ponieważ mówi się o zagrożeniu życia więc trzeba jak najszybciej reagować. Odnośnie 

punktu aptecznego na dzień dzisiejszy Gmina posiada informację, że taki punkt powstanie u 

jednego z właścicieli nieruchomości. Natomiast okres, w którym ten punkt apteczny miałby 

działać to tylko kilka miesięcy tj. do czasu kiedy Gmina wybuduje Gminne Centrum Zdrowia, 

w którym powstanie także apteka. 

Jeżeli chodzi o market Dino to Gmina posiada informację, że Starostwo Powiatowe podjęło 

na nowo postępowanie administracyjne w tej sprawie i według informacji i ustaleń, które 

uzyskano bezpośrednio od inwestora, że prawdopodobnie jeżeli wszystko dobrze pójdzie pod 

koniec roku market zostanie oddany do użytku. 

W kwestii dróg powiatowych: Bobrowniki-Grapice, Damnica-Mrówczyno i Damnica-

Główczyce problem polega na tym, że Gmina nie jest bezpośrednim inwestorem. Wiadomo, 

że powiat wystąpił do zwiększenie dofinansowania, bo otrzymanych środków na te drogi 

zabraknie. Środki, które były kosztorysowane na koniec ubiegłego roku już wzrosły o 20% 

wzrostu cen. Jeżeli nie będzie większego dofinansowania ze strony rządu to opóźnienia w 

pracach z pewnością wystąpią. Wszystko jest na dobrej drodze do rozpoczęcia dwóch 

pierwszych planowanych inwestycji i zakłada się że do końca przyszłego 2023 r. zostaną 

zakończone. Większy problem może dotyczyć odcinka drogi Damnica-Główczyce, gdzie 

RDOŚ nałożył obowiązek sporządzenia raportu środowiskowego, więc cała procedura 

wydłuży się. 

 

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 12:56 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółował        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

  


